
Lähetekeskustelu vanhusneuvoston työseminaarista

RP

Vanhusneuvosto on päättänyt järjestää vuoden 2024 alkupuolella työseminaarin kokousten lisäksi. 
Vanhusneuvosto käy keskustelun työseminaarin sisältöön ja käytännön järjestelyihin liittyen.

Vanhusneuvoston puheenjohtajisto ehdottaa, että seminaarissa pääteemana olisi eläkeläisjärjestöjen ja 
kaupungin välisen yhteistyön parantaminen. Tavoitteena olisi työpajamaisesti päästä keskustelemaan ja 
tutustumaan vanhusneuvoston jäsenten kesken. Tavoitteena on vanhusneuvoston kautta koota yhteen 
eri eläkeläisjärjestöjä- ja toimintaa koskeva tieto Vantaan alueelta. 

Vanhusneuvosto 18.1.2024

Esitys:
Päätetään merkitä keskustelu tiedoksi.

Käsittely:
Keskustelussa nousi esiin seuraavat asiat:

- Hyvä huomioida 21.8. tuleva vanhusneuvostojen ja eläkeläisjärjestöjen tapaaminen 
hyvinvointialueen toimesta, ei tehdä päällekkäistä työtä

- Kaupungin järjestöyhteistyön asiantuntija (uusi tehtävä) mukaan?
- Tavoitteena tehdä koontia eläkeläisjärjestöistä, siellä tapahtuvasta toiminnasta johonkin 

näkyviin? Voisi koostaa tietopaketin, jonka voisi luovuttaa päätöksentekijöille
- Yritetään saada kaupunginjohtajan tapaaminen seminaarin yhteyteen
- Joku viihtyisämpi vapaamuotoinen paikka tilaksi

Päätös:
Merkittiin keskustelu tiedoksi.
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